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Protokoll fört vid Styrelsemöte
Luleå Universitets Datorförening

Tidpunkt 2018-01-15, 18:29 - 19:14

Plats T1

Närvarande Gustaf Elf Ordförande
John Elfberg Larsson Sekreterare
Jens Lindholm Ledamot tillika justeringsperson
Emil Kitti Huvudsystemansvarig tillika justeringsperson
Erik Viklund Ledamot

1 Mötets högtidliga öppnande

Gustaf Elf förklarade mötet öppnat 18:29.

2 Formalia

1. Val av mötesordförande
Gustaf Elf valdes till mötesordförande.

2. Val av mötessekreterare
John Elfberg Larsson valdes till mötessekreterare.

3. Val av två justeringspersoner tillika rösträknare
Jens Lindholm och Emil Kitti valdes till justeringspersoner.

4. Mötets behöriga utlysnade
Styrelsemötet förklaras behörigt.

5. Eventuella adjungeringar
Inga adjungeringar.

Jens Lindholm Emil Kitti Gustaf Elf
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3 Godkännande av dagordning

Styrelsen beslutade

att fastslå dagordningen som skickats ut.

4 Bordlagda ärenden

Inga bordlagda ärenden.

5 Uppdateringar av pågående projekt

5.1 Profilering

Emil Kitti har några metallbokstäver som ska limmas upp på datorhallsdörrarna för DH1 och DH2.

5.2 Medlemsmöte

Kallelsen är ännu inte skickad, skickas senast den 25:e januari: 14 dagar innan. Styrelsens proposi-
tioner ska vara klar tills nästa styrelsemöte så de kan skickas med kallelsen.

Medlem Louise Sehlstedt ska kontaktas angående hennes motion tills nästa styrelsemöte. Gustaf Elf
tog på sig att kontakta henne.

5.3 Git-kurs

Edvin är inte närvarande vid mötet och kontaktas via Telegram för information.

Gustaf tog upp om man ska marknadsföra kursen i dataett- och datatvå-klasser. Styrelsen såg
positivt till detta. Gustaf tog på sig att marknadsföra kursen för de relevanta klasserna. Ledamöterna
sätter upp posters när postern är klar.

Diskussion utbröt kring vilken lokal kursen borde hållas i. A109, A1545 och glassalarna i A3000
är kandidater. Styrelsen ska titta på kandidaterna och ett beslut kommer tas när vi fått svar av
föreläsaren.

6 Övriga frågor

6.1 Infoutskick

Gustaf Elf tog upp att man skulle kunna göra ett informations utskick till medlemmarna för att
uppdatera dem på vad som gjort och vad som kommer ske framöver. Gustaf Elf ska försöka få ihop
ett till nästa vecka.

6.2 Bilder

Emil Kitti tog upp att man borde spara ned bilder på hur LUDD är nu till, som man gjort tidigare.
Styrelsen är positivt till detta.

Jens Lindholm Emil Kitti Gustaf Elf
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7 Mötets högtidliga avslutande

Gustaf Elf förklarade mötet avslutat 19:14.

John Elfberg Larsson, mötessekreterare Gustaf Elf, mötesordförande

Jens Lindholm, justeringsperson Emil Kitti, justeringsperson


